



KG Assessment Policy

Assessment Policy

Various assessment strategies

Please be assured that your children's progress is regularly monitored by their teachers. In Al Rowad, we believe in checking the progress of each learner through various strategies, which may be in written or oral form and through activities.

No set dates

Children learn at their own pace. A child who is still learning today may exceed expectations the following week. And so, we believe a continuous check in the progress of each child is a more accurate assessment of his abilities. The skills and subject of the assessment will be aligned according to the weekly plan. As such, there are no specific dates for assessment.

Measurement of progress

Numerals will no longer be used to measure the progress of our students. Your child's progress is now indicated using terms which are more appropriate in describing the development of a child. You can check how your child has progressed in different areas of learning through these indicators: *exceeds expectations (EE)*, *meets expectations (ME)* and *still learning (SL)*.

Feedback form

You will receive periodic feedback from your child's homeroom teacher about his/her progress. This feedback form will give you a regular report on your children's progress in both their academic and social and study skills. We require that you acknowledge receipt of this form by signing and returning it to the teacher.

Homework Policy

Our principle

We believe excessive homework does not promote better learning. Homework is set where it is necessary and beneficial to the learners. Rest assured that your child has been well taught in mastering whatever skills required in class.

Regular homework

Please refer to the homework listed in the weekly plan sent every week. Currently, this is the homework set for our learners, bearing in mind that this list varies according to semesters.

KG 1

Every Thursday	Tracing letters
----------------	-----------------

KG 2

Every Thursday	Tracing letters Number worksheet
----------------	-------------------------------------

KG 3:

Everyday	Reading from the <i>Reading Street</i>
Every Sunday	Reading <i>Phonics Story</i> Spelling words to learn
Every Thursday	Writing in <i>My Alphabet</i> booklet
Every now and then	Maths or any other subject as needed

Additional homework

Teachers may also assign homework on long weekends and school holidays to keep learners in touch with their schoolwork. Furthermore, parents who wish to do additional practice with their children may request for extra homework.

Ms [Sharifah Sulaiman](#)
Academic Supervisor

Ms [Raghad AlHerbish](#)
Principal

KG Section
Al Rowad International Schools



سياسة تقييم مرحلة رياض الأطفال

سياسة التقييم

استراتيجيات التقييم المختلفة تؤكد على ان المعلمات يراقبن تقدم اطفالكم بانتظام. في الرواد، نؤمن بضرورة التحقق من تقدم كل متعلم من خلال استراتيجيات متنوعة، والتي قد تكون مكتوبة او شفوية ومن خلال الانشطة.

لا مواعيد محددة

يتعلم الاطفال بالسرعة التي تناسبهم. فالطفل الذي لا يزال يتعلم اليوم قد يتجاوز التوقعات في الاسبوع التالي. ولذلك، نعتقد ان التقييم المستمر لتقدم كل طفل هو الاكثر دقة لقدراته. سيتم مواءمة المهارات وموضوع التقييم وفقا للخطة الاسبوعية. وعلى هذا النحو، لا توجد مواعيد محددة للتقييم.

قياس التقدم

لن يتم استخدام الارقام بعد الان لقياس تقدم طلابنا. سيتم التعبير عن تقدم طفلك باستخدام المصطلحات الاكثر ملاءمة لوصف نمو الطفل. يمكنك التحقق من مدى تقدم طفلك في مجالات التعلم المختلفة من خلال هذه المؤشرات: يفوق التوقعات EE ويلبي التوقعات ME ويستمر في التعلم SL

نموذج الملاحظات

سوف تتلقون تعليقات دورية من معلمة الصف الخاصة بطفلك حول تقدمه. سيقدم لك هذا النموذج تقريرا منتظما عن تقدم اطفالك في مهاراتهم الاكاديمية والاجتماعية والدراسية. نامل منكم الإقرار بالاطلاع على هذا النموذج من خلال التوقيع عليه وإعادته إلى المعلمة.

سياسة الواجبات المنزلية

مبدأنا

نؤمن ان الواجبات المنزلية المكثفة لا تعزز التعلم بشكل افضل. يتم فرض الواجبات المنزلية حيثما تكون ضرورية ومفيدة للمتعلمين. كن مطهنا إلى ان طفلك قد احسن إتقان اي مهارات مطلوبة من خلال أنشطة الفصل.

الواجبات المنزلية العادية

يرجى الرجوع إلى الواجبات المنزلية المدرجة في الخطة الاسبوعية المرسلة كل اسبوع. حاليا، هذه هي الواجبات المنزلية المحددة لمتعلمينا، مع الاخذ في الاعتبار ان هذه القائمة تختلف باختلاف الفصول الدراسية.

KG1

كل يوم خميس:	رسم الحروف
--------------	------------

KG2

كل يوم خميس:	رسم الحروف ورقة عمل الارقام
--------------	--------------------------------

KG3

القراءة اليومية من Reading Street	كل يوم:
قراءة Phonics Story تهجئة الكلمات	كل يوم احد:
My Alphabet Booklet في الكتابة	كل يوم خميس:
الرياضيات او اي مادة اخرى حسب الحاجة	بين الحين والآخر:

واجبات منزلية إضافية

يمكن للمعلمات ايضا فرض واجبات منزلية في عطلات نهاية الاسبوع المطولة والعطلات المدرسية لإبقاء المتعلمين على اتصال بواجباتهم المدرسية. علاوة على ذلك، يمكن للاهل الذين يرغبون في القيام بواجبات إضافية مع اطفالهم ان يطلبوا واجبات منزلية إضافية.

الاستاذة رغد الحريش
مديرة القسم

الاستاذة شريفة سليمان
المشرفة الاكاديمية

قسم رياض الاطفال
مدارس الرواد العالمية